

Title (en)  
LOGICAL SPATIAL GAME.

Title (de)  
RÄUMLICHES, LOGISCHES GESELLSCHAFTSSPIEL.

Title (fr)  
JEU LOGIQUE SPATIAL DE SOCIETE.

Publication  
**EP 0088782 A1 19830921 (DE)**

Application  
**EP 82902825 A 19820920**

Priority  
HU 271581 A 19810921

Abstract (en)  
[origin: WO8301009A1] The game is comprised of rotary regular bodies and by groups of bodies rotatably fixed in the cavities of said bodies. Said groups are provided with foldable body elements. The invention is characterized in that the rotary regular bodies are disks and that the form of the groups of bodies which they may have is the form of quadrangular, pentagonal or triangular prisms, or the form of a cylinder or a sphere or the like. Said rotary bodies are mutually connected by a resilient connection and are provided on their outer faces with colors, numerals, images, codes or other symbols which are arranged either by adhesion or in an interchangeable way. When the rotary bodies are turned, endless variations of the configuration may be achieved. Additional bodies provided with colors, images, codes, etc. may also be added. A preferred alternative of the toy consists in that it is provided with legs like a table. The toy is also provided with stop members to make a stop during the rotation of the rotary disks and/or the groups of bodies.

Abstract (fr)  
Le jeu est constitué par des corps réguliers rotatifs et par des groupes de corps fixés rotativement dans les cavités de ces corps. Ces groupes présentent des éléments de corps rabattables. Une caractéristique de l'invention est à voir dans le fait que les corps réguliers rotatifs sont des disques et que la forme des groupes de corps qui peut leur être donnée est celle de prismes quadrangulaires, pentagonaux ou triangulaires, ou celle d'un cylindre ou d'une sphère ou autres. Ces corps rotatifs sont mutuellement reliés par liaison élastique et portent sur leurs faces extérieures des couleurs, des chiffres, des images, des codes ou d'autres symboles qui y sont disposés soit de manière adhérente soit de manière échangeable. Lorsqu'on fait tourner les corps rotatifs, des variations sans fin de la configuration peuvent être réalisées. Peuvent aussi leur être adjoints des corps additionnels munis de couleurs, images, codes, etc. Une variante avantageuse du jouet consiste en ce qu'il est pourvu de pieds à l'instar d'une table. Le jouet est également muni d'organes d'arrêt pour permettre d'effectuer un arrêt lors de la rotation des disques rotatifs et/ou des groupes de corps.

IPC 1-7  
**A63F 9/08**

IPC 8 full level  
**A63F 3/00** (2006.01); **A63F 9/08** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A63F 3/00** (2013.01); **A63F 9/0834** (2013.01); **A63F 2003/00936** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8301009 A1 19830331**; EP 0088782 A1 19830921; EP 0088782 A4 19850228; HU 183521 B 19840528; JP S58501613 A 19830929

DOCDB simple family (application)  
**HU 8200047 W 19820920**; EP 82902825 A 19820920; HU 271581 A 19810921; JP 50289082 A 19820920